
 
 
 

Technische vraag 

 
Zaaknr.: 83275-2023 
 

 

Technische vraag aan: Civiele techniek 

 
Onderwerp:  fietsverbinding van Schaijk naar Zeeland 

 

De fietsverbinding van Schaijk naar Zeeland is zeer slecht. 

Wanneer wordt deze aangepakt? 

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 30-10-2023  

Fractie : UdenPlusLanderd  

Naam indiener : Harry van Tiel  

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 

 
Antwoord door: Pim van Drunen 

Datum: 31-10-2023 

 

Vraag: 

De fietsverbinding van Schaijk naar Zeeland is zeer slecht. 

Wanneer wordt deze aangepakt? 

 

Antwoord: 

Zeelandsedreef en Schaijkseweg vallen onder “grootonderhoud”. De rijbaan en de 

fietspaden zullen worden aangepakt. Ook wordt er aandacht besteed aan de 

groenstructuur (bomen tussen fietspad en rijbaan) en verkeersveiligheid in algemene 

zin.  

 

Inmiddels zijn de voorbereidingen gestart, zodat er begin 2024 gesprekken kunnen 

plaatsvinden met de omgeving. Zij wordt dan betrokken in de plannen. 

Wat doen we nu? 

- In 2023 worden voor de laatste keer zogenaamde lapmiddel ingezet voor de 

fietspaden.  

Enexis en Brabantwater hebben aangegeven werkzaamheden uit te voeren in 

2024 aan haar kabels en leidingen. Afstemming voor wat betreft de planning 

hiervan is lopend. 

Het is onwenselijk de doorstroming van fietsers en de bereikbaarheid van 

bewoners twee keer in korte tijd te belemmeren/beperken. Door een goede 

afstemming in de planning van de werkzaamheden wordt voorkomen dat er 

langere tijd overlast is en dat er kapitaalvernietiging plaatsvind. 

 


